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Rekonstrukcijom bolnice, na kojoj se intenzivno radi tri godine, renovirano je gotovo 80 odsto
zgrada u kojoj su smeštena odeljenja, odnosno službe.
Sledeća služba koja će biti rekonstruisana je Transfuzija, koja je u jako lošem stanju. Kako je i
ko je dopustio da jedna veoma važna karika u bolnici ovako propadne i u nehumanim uslovima
radi godinama, nećemo da komentarišemo. Dovoljno je pogledati slike. Naše je da zasučemo
rukave i za nekoliko dana krenemo sa radovima i transfuziju dodamo spisku uspešno obavljenih
zadataka.
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